
Zápis ze schůze představenstva SVPZP konaného dne 30. 5. 2017, Praha 
 
Přítomni: Dvořáková, Krůdlová, Rejmontová, Mikulka,  
 
Omluveni: Kotík, Walková, Vlach 
 

1. Představenstvo shrnulo úkoly a činnosti z minulého období – jednání s OZP - nové 
cirkulační smlouvy vzhledem k úpravě dílčích smluv pojišťoven pro výrobky, které 
pojišťovny nakupují v částce nad 50 tis. Kč.  
p. Dvořáková informovala o schůzce s VZP v obdobné věci, které se účastnila 
s Mgr. Vlachem.  
Dlouze bylo jednáno ohledně situace kolem nové Evropské legislativy. P. Krůdlová 
i Dvořáková shrnuly zásadní poznatky, jež nabyly na semináři, který byl k nové 
evropské direktivě pořádán. 
p. Dvořáková informovala o schůzce na ZPMV s ing. Jelínkem a p. Dvořákem – 
které se účastnila s ing. Mikulkou a která se týkala internetové aplikace pro 
cirkulovatelné ZP všech dodavatelských firem.  
p. Dvořáková informovala o účasti za SVPZP na Výstavním výboru Rehaprotex a o 
jeho stavu přípravy. 

 
2. Představenstvo navrhlo termín členské schůze pro II. pololetí 22. 11. (v případě, 

že bude obsazen kinosál VZP – 23. 11. 2017), pevný termín představenstva pak na 
den 7.11. Další případné schůze představenstva budou dle vývoje situace. 
Dvořáková i členové konstatovali, že se průběžně schází i nad jednotlivými 
tématy, souhlasí tedy pouze s tímto termínem. 

 

3. Představenstvo diskutovalo o proběhlém Ústavním soudu – žaloba vlády, 
potažmo zdravotních pojišťoven – ohledně úhrad ZP  - dne 10.5. Informace 
k tomuto písemně zaslal Petr Kotík, který se jako svědek přímo účastnil. 

 
4. Z předchozího jednání členům představenstva vyplynulo, že nadcházející 

evropské normy i ostatní situace ve zdravotnictví zvyšuje neúměrně 
administrativu, povinnosti dodavatelů a zároveň s tím se markatně zvyšují 
náklady na distribuční i výrobní činnost v našem oboru. Je tedy třeba – 
s přihlédnutím k tomu, že se budou v brzké době měnit zákony a další legislativa, 
zaměřit se na možnost úpravy kalkulace konečných cen tak, aby firmy dokázaly 
přežít a dokonce být „ziskové“.  
Z jednání tedy vyplynulo, že se SVPZP bude muset připravit na „cestu vyjednávání 
„ke změně kalkulace cen“. Představenstvo navrhlo, aby byla svolána schůzka 
s JUDr. Králem, se kterým bychom prodiskutovali současný stav i možnosti jak 
vyjednat lepší podmínky v budoucnu a zároveň navrhlo projednat na členské 
schůzi s členskou základnou využití znalostí JUDr. Krále v této otázce i požádat 
členské firmy o spolupráci. 

 

5. Představenstvo si dalo za cíl projednat s VZP možnost navýšení konečných 
číselníkových cen, což mnohé členské firmy se již pokoušely bez pozitivních 



výsledků. Zástupci SVPZP navštíví VZP až poté, co bude rozhodnuto Ústavním 
soudem (viz žaloba projednávána 10.5.17) a dle výsledků jednání dne 13.5. Petra 
Kotíka jako zástupce SVPZP na Ústředí VZP s náměstkem Dr. Hoňkem. 

 
6. Představenstvo zpracovalo program na členskou schůzi, která se bude konat dne 

7. 6. 2017 a rozdělilo si témata o kterých budou hovořit. 
 

7. p. Dvořáková se spojí s předsedou KK – ing. Tichým, aby na členské schůzi sdělil 
výsledky hospodaření roku 2016 i vývoj roku 2017. 

 
8. Z diskuse vyplynulo, že další kroky a úkoly zhodnotí představenstvo po schůzce 

s Dr. Králem a také po výsledku „Ústavního soudu“. 
 

 

 

Zapsala: Dvořáková   

 


